
 
OBČINA RUŠE 

OBČINSKI SVET OBČINE RUŠE  
Trg vstaje 11, 2342 Ruše; tel./02/669-0640, fax./02/ 669-0647 

_________________________________________________________________________________ 
Številka:  032 22/2018 - 4 
Datum:    8. 5. 2019 
 
 

SKRAJŠAN ZAPIS 
 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila dne 23. 4. 2019 ob 16. uri v konferenčni dvorani 
Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Lovro Bačun, Silverija Belčič, Drago Bolčina, Mihael Hleb Oset, 
Barbara Jert, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Mihael Kranjčević, Martin 
Lesjak, Katja Markač Hrovatin, mag. Bojana Muršič, Petra Mušič Ladislav 
Pepelnik, Andrej Pliberšek, Uroš Razpet, Blaž Sternad 

 
Odsotni:  

 
Irena Kukovec Stajan /opravičeno/ 

 
Ostali  
prisotni: 

 
Dušan Lahe, Boštjan Petek, Tanja Kocjan, Marjana Blažke, Hedvika Potočar, 
mag. Truda Vene, Nina Kolar, Olga Malec, Ksenija Šef /vsi občinska uprava/, 
Laura Šoštarič, Metka Vodušek, Šterman Slavko, Katja Štraus, Majda Kokol 
Čoralič, Turčin Marko /ZD Maribor/, Marko Rojs /ENERGAP/, Ivan Fras /KO 
Ruše/, Daniel Potrč /NET-TV/, Staša Berus /NET TV/, Gabrijel Toplak /Maribor 
24/, Matej Regent /BK TV/ 
 
 

AD/1 
PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 

 

Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo, pozdravila prisotne. 

Predsedujoča je navzoče opozorila, da v skladu s 25. členom Poslovnika in v skladu z zahtevo enega od 

medijev dovoljuje zvočno in slikovno snemanje seje oz. določenih točk dnevnega reda. Snemanje se dovoljuje 

za 4. točko dnevnega reda - Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2019 – druga obravnava, 5. točko 

dnevnega reda: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja za obstoječo komunalno 

opremo in merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine Ruše – prva obravnava in 6. točko 

dnevnega reda - Zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2018. Ostale točke dnevnega reda se ne 

snemajo (slikovno in zvočno). 

 

Ugotovila je, da je prisotnih 15 članov OSOR, zato je seja sklepčna. 

 

Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 

1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 15 članov od 18, kolikor jih 

šteje občinski svet. Občinski svet Občine Ruše je torej sklepčen in lahko veljavno sklepa. 

 

 

Predsedujoča je dala zapisnik 3. redne seje v razpravo in sprejem. 

 

Ob 16.04 se je seji pridružila Marjana Kotnik Poropat. 

 

Razprava 

Petra Mušič je prosila da se v zapisnik 3. seje OSOR z dne 5. 3. 2019 zapiše, da je predsedujoča navzoče 

opozorila, da v skladu s 25. členom Poslovnika dovoli zvočno in slikovno snemanje seje do 16.15. 
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Ob 16.09 se je seji pridružil Uroš Razpet. 

 

Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  

S 14 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje zapisnik 3. redne seje OSOR, z dne 5. 3. 2019 s 

pripombami podanimi v razpravi. 

 

AD/2 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 

Predsedujoča je dala predlagani dnevni red v razpravo in sprejem.  

Razprave ni bilo. 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

S 16 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi naslednji dnevni red, kot sledi: 

 

DNEVNI RED: 
1. Pričetek seje: 

- Ugotovitev prisotnosti 
- Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 3. redne seje  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Volitve in imenovanja 
4. Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2019 – druga obravnava 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja za obstoječo 

komunalno opremo in merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine 
Ruše – prva obravnava 

6. Zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2018 
7. Pravilnik o ukrepih na področju socialnega varstva in pomoči družini na domu v občini 

Ruše 
8. Dokument identifikacije investicijskega projekta- DIIP Rekonstrukcija prostorov v kletni 

etaži objekta Sodne ulice 13 za potrebe ambulantnih prostorov radiologije – za 
dejavnost CT 

9. Letni program športa v Občini Ruše za leto 2019 
10. Soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v Občini Ruše 
11. Sklep o financiranju političnih strank v Občini Ruše 
12. Poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK in njihovih učinkih v Občini Ruše 

za leto 2018 
13. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše 
14. Informacija županje in občinske uprave 

- Letno poročilo o delu Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanja narave 
za leto 2018 (pisna informacija) 

 

AD/3 

VOLITVE IN IMENOVANJA 

 

RAZREŠITEV ČLANICE KO RUŠE IN IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA KO RUŠE 

Predsednica KMVVI je poročala, da je KMVVI na podlagi odstopne izjave članice KO Ruše Drage Fabjan, 

podala poziv za nadomestnega člana KO Ruše. Na poziv sta prispeli dve kandidaturi in KMVVI predlaga 

OSOR za nadomestnega člana KO Ruše Tomaža Rokavca. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje predlagana sklepa. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

S 14 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 
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4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi odstop članice Krajevnega odbora Ruše Drage 

Fabjan. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Z 12 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet 

5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje Tomaža Rokavca za člana Krajevnega odbora 

Ruše. 

 

IMENOVANJE SVETA ZA VARSTVO PRAVIC UPORABNIKOV STANOVANJ 

 

Predsednica KMVVI je povedala, da je na podlagi pravilnika, ki so ga sprejeli na 2. seji OSOR, izdan poziv za 

kandidature za člane Sveta za varstvo pravic najemnikov stanovanj. Na prispele kandidature se v svet 

predlagajo naslednji kandidati: Nataša Copello, Vlasta Velcer in Natalija Švajger.  

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje predlagani sklep. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Z 12 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje v Svet za varstvo pravic najemnikov stanovanj v 

naslednji sestavi: 

- Nataša Copello,najemnica neprofitnega stanovanja 

- Vlasta Velcer, najemnica neprofitnega stanovanj 

- Natalija Švajger, najemnica tržnega stanovanja 

 

IMENOVANJE SVETA ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU 

 

Predsednica KMVVI je povedala, da v skladu s sklepom o imenovanju Sveta za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu (SPVCP) se glede na deležnike, ki so upravičeni sodelovati v SPVCP-ju, predlagajo 

naslednji člani: 

- Mihael Hleb Oset, član OSOR 

- Lovro Bačun, član OSOR 

- Anton Gmeiner, režijski obrat Občine Ruše 

- Franc Osvald, Policijska postaja Ruše 

- Miro Jaušovec, Osnovna šola Janka Glazerja Ruše 

- Samo Robič, Gimnazija in srednja kemijska šola Ruše  

- Miran Klemen, Zveza šoferjev in avtomehanikov Ruše 

- Igor Rep, Medobčinski inšpektorat in redarstva Maribor 

 

Predsednica je povedala, da SPVCP šteje devet članov, vendar niso imeli primernega kandidata, saj bi 

predlagani kandidat moral biti s strani javnega podjetja oz. gospodarske službe, ki se ukvarja z gradnjo in 

vzdrževanjem cestne infrastrukture. Predlagali so, da se poziv ponovi.  

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje predlagani sklep. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše imenuje v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

v naslednji sestavi: 

- Mihael Hleb Oset 

- Lovro Bačun 

- Anton Gmeiner 

- Franc Osvald 

- Miro Jaušovec 

- Samo Robič 
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- Miran Klemen 

- Igor Rep 

Za imenovanje kandidata s strani javnega podjetja oz. gospodarske službe, ki se ukvarja z gradnjo in 

vzdrževanjem infrastrukture ni bilo ustreznega predloga, zato se za to skupino ponovi poziv.  

 

AD/4 

ODLOK O PRORAČUNU OBČINE RUŠE ZA LETO 2019 – DRUGA OBRAVNAVA 

 

Uroš Razpet je prosil županjo za pojasnilo, zakaj je del seje zaprt za javnost. 

Županja je odgovorila, da seja za novinarje ni zaprta. V skladu s 25. členom poslovnika (ki je bil sprejet v letu 

2018) in ki pravi, da predsedujoči na zahtevo medija lahko dovoli delno zvokovno in slikovno snemanje seje. 

Opredelila se je do te točke, da dovoljuje snemanje 4., 5. in 6. točke dnevnega reda. Pisno vlogo za snemanje 

seje je posredoval medij BK TV. Ker pa sta na seji prisotna dva medija, je menila, da je to njihova zahteva in 

se je opredelila, da dovoli snemanje prej naštetih točk. 

 

Uroš Razpet je ponovno vprašal, zakaj se dovoli snemanje samo določenih točk, ne pa ostalih točk dnevnega 

reda. Zanimalo ga je tudi, ali bodo zdaj na vsaki seji določali, katere točke se lahko snemajo, katere pa ne in 

ne razume, zakaj ne morejo biti stvari javne.  

 

Županja je odgovorila, da se seja lahko snema in je menila, da je točka proračun in zaključni račun zanimiva 

za širšo javnost. Zainteresirana javnost je prisotna in prav tako so prisotni mediji, ki lahko kakovostno 

poročajo o seji. 

 

Županja je povedala, da je bil proračun v II. obravnavi od 6. 3. 2019 do 5. 4. 2019 javno objavljen in v tem 

času je potekala javna razprava, kjer so se zbirali predlogi in mnenja. Mnenj in predlogov je prišlo 113, od 

tega je bilo 94 pravilno vloženih. Od 94 predlogov so upoštevali 64 predlogov, 30 jih niso upoštevali. Razlog, 

zakaj jih niso upoštevali, je ta, da imajo premalo proračunskih sredstev, da bi zadostili vsem predlogom. 

 

Boštjan Petek je povedal, da so v II. obravnavi sklepi glede sprejemanja gradiva nekoliko drugačni, in sicer je 

treba sprejeti tri sklepe. Prvi sklep je ta, da se odlok o proračunu sprejme v drugi obravnavi, potem je treba 

sprejeti sklep o potrjevanju letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem. Dodatno k temu sklepu 

predlagajo pooblastilo županje, da sprejme letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2019 za 

nepremičnine, ki niso zajete v letnem načrtu ravnanje s stvarnim premoženjem do vrednosti 10.000 evrov 

(brez DDV). Tretji sklep pa je, da OSOR sprejme letni plan razvoja in vzdrževanja občinskih cest za 

proračunsko leto 2019. Predstavil je amandmaje, ki so bili predlagani in so jih pravočasno prejeli v roku, ki je 

predpisan v poslovniku. Prejeli so pet amandmajev, in vsebino le-teh je v nadaljevanju predstavil. 

 

Amandma št. 1 je bil predlagan s strani Neodvisne liste #SKUPAJ, kjer se predlaga prenos sredstev v 

vrednosti 12.500 evrov iz postavke dejavnost občinske uprave na postavko investicijsko vzdrževanje cest.  

Ladislav Pepelnik je povedal, da svetniška skupna #SKUPAJ umika ta amandma, ker so dobili zadovoljive 

odgovore na vprašanja, ki so jih postavili in ki so bili vezani na to vsebino. 

 

Amandma št. 2. Ta amandma je v vrednosti 30.000 evrov in ga predlaga 2 x 2 Neodvisna lista. Predlagajo, da 

se zmanjšajo sredstva na postavki 4824 nakup zemljišč, podkonto 420600 nakup zemljišč za 30.000 evrov in 

se sredstva povečajo na postavki 1039 Društvo prijateljev mladine 412000 tekoči transferji neprofitnim 

organizacijam in ustanovam. Obrazložitev je bila, da se sredstva namenijo za delovanje DPM v Rušah. 

Predlaga se prerazporeditev sredstev in da nakup novih nepremičnin s strani občine v tem trenutku ni smotrn.  

 

Županja je podala svoje mnenje, da se društva financirajo na podlagi javnih razpisov, tudi DPM. 

 

Barbara Jert je opozorila, da je razlagalec govoril o amandmaju št. 2, v gradivu pa je zapisano, da je to 

amandma št. 4. Prosi za obrazložitev.  
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Boštjan Petek je povedal, da glede na to, da je bil en amandma umaknjen, se potem drugi preštevilčijo.  

 

Naslednji amandma je predlagala 2 x 2 Neodvisna lista in se glasi, da se zniža postavka nakup zemljišč, šifra 

programa OB108-09-0165 Nakup zemljišč po programu nakupa občinskega premoženja za 5.000 evrov, 

poveča se pa postavka 06 Lokalna samouprava, 0603 Dejavnost občinske uprave – 06039001 Administracija 

uprave, OB108-13-0072 Projekti za pridobivanje državnih in EU sredstev za 5.000 evrov. 

 

Katja Markač Hrovatin je povedala, da umikajo ta amandma. 

 

Naslednji amandma je predlagala 2 x 2 Neodvisna lista. Ta amandma znaša 20.000 evrov, in sicer se 

predlaga znižanje postavke v višini 20.000 evrov s podkonta 400000 osnovne plače, stroškovno mesto 11 

plače in drugi izdatki zaposlenih, za 20.000 evrov se poveča postavka 1805 Šport in prostočasne aktivnosti, 

18059001 Programi športa, OB108-09-0187 Investicije. 

 

Katja Markač Hrovatin je povedala, da umikajo tudi ta amandma. 

 

Naslednji amandma predlaga županja. Predlog županje je, da se v splošnem delu proračuna doda 

proračunska postavka 74000111 Ministrstvo za okolje in prostor - Letno gledališče v višini 26.500 evrov in v 

posebnem delu proračuna se povečajo sredstva na proračunski postavki 8213, podkonto 420402 varovanje 

kulturne dediščine. Za ta namen so odprli posebni projekt OB108-19-0002 Letno gledališče in na ta projekt se 

doda 26.500 evrov. Obrazložitev: s sredstvi Ministrstva za okolje in prostor iz programa odprave posledic 

neposredne škode na stvareh zaradi poplav in močnega vetra in na osnovi poročila, ki je bilo pripravljeno 

skupaj z Zavodom za varstvo kulturne dediščine Slovenije, bi sanirali škodo na poškodovani kulturni dediščini 

v Rušah – Letno gledališče. Stanje v tem trenutku projekta je takšno, da je lastništvo parcele tega gledališča 

od DSU-ja in po prenosu te parcele na občino se bo izvedla predlagana sanacija poškodovane kulturne 

dediščine, v skladu z elaboratom, ki je bil izdelan.   

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 

 

Bojana Muršič – predsednica OJF 

Odbor za javne finance je na svoji 2. redni seji, 17. 4. 2019 obravnaval Odlok o proračunu Občine Ruše za 

leto 2019. Sprejeli so sklep, da predlagajo OSOR, da sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2019 v 

II. obravnavi. Odbor za javne finance predlaga OSOR, da sprejme letni načrt ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Ruše za leto 2019. OSOR pooblašča županjo, da sprejme letni načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2019 za nepremičnine, ki niso zajete v letni načrt ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2019 do vrednosti 10.000 evrov (brez DDV), in odbor za javne 

finance predlaga OSOR, da sprejme letni plan razvoja in vzdrževanja občinskih cest za proračunsko leto 

2019. 

 

Darko Knez je v imenu svetnikov vložil amandmaje. 

 

Mihael Kranjčević – predsednik ODD 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagane sklepe in predlaga OSOR, da jih sprejme, kot so 

zapisani v gradivu. 

 

Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 

Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je obravnaval vse tri predlagane sklepe in predlaga 

OSOR, da jih sprejeme v predlaganem besedilu. 

 

Martin Lesjak – predsednik OUP 

Odbor za urejanje prostora je obravnaval predlagan Odlok o proračunu Občine Ruše in predlaga OSOR, da 

ga sprejme v II. obravnavi. 
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Katja Markač Hrovatin – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je odlok obravnavala na svoji 1. seji in tudi na 2. seji. Na 1. seji so imeli določene 

pripombe, ki pa so zdaj v okviru odloka v II. obravnavi sprejete, tako da SPK predlaga OSOR, da odlok 

sprejme.  

 

Županja je predstavila dva amandmaja, ki sta bila vložena na sami seji. 
Prvi amandma k Odloku o proračunu Občine Ruše za leto 2019 - druga obravnava – Ureditev Matavškove 
jame - kolesarski poligon. Svetniki Uroš Razpet, Darko Knez, Petra Mušič, Barbara Jert, Marjana Kotnik 
Poropat, Mihael Hleb Oset, Silverija Belčič predlagajo dokončno ureditev Matavškove jame za kolesarjenje (iz 
degradiranega območja velikega 2,5 ha neurejene Matavškove gramoznice je zrasel kolesarki poligon z 
bankinami, poligoni, ki grejo skozi gozd do odprte ploščadi. Po dokončanju projekta se obeta Rušam turistična 
pridobitev). Predlog: predlagamo, da se iz načrtovane proračunske postavke OB108-13-0065 – Nakup 
avtomobila v vrednosti 25.000 evrov črta, ter prerazporedi sredstva v višini 25.000 evrov na proračunsko 
postavko OB108-09-0154 Ureditev Matavškove gramoznice.  
Prav tako predlagamo prerazporeditev sredstev iz proračunske postavke 130 Pisarniški material in storitve in 
sicer, da se višina sredstev zmanjša na raven preteklih let in se na novo načrtovanih postavkah povišanih 
stroškov 10.000 evrov prerazporedi na postavko OB108-09-0154 za Ureditev Matavškove gramoznice. 

 
Proračunska postavka OB108-09-0154 Ureditev Matavškove  gramoznice po sprejetem amandmaju: 
obstoječi predlog: 15.000 evrov 
prerazporejena sredstva po sprejetem amandmaju: 35.000 evrov 
Skupaj: 50.000 evrov 

 

Županja je pojasnila svoje mnenje glede tega amandmaja. Povedala je, da se je ta projekt začel z 10.000 evri 

in prišel na približno 135.000 evrov. Občinska uprava je za ureditev gramoznice v tem proračunu planirala 

sredstva in meni, da je teh sredstev dovolj. 

 
Drugi amandma, ki so ga predlagali svetniki Petra Mušič, Darko Knez, Marjana Kotnik Poropat, Mihael Hleb 

Oset, Silverija Belčič, Barbara Jert, Uroš Razpet se nanaša na de-minimis – razpis za malo gospodarstvo: 

Predlagamo prerazporeditev sredstev iz proračunske postavke 130 Pisarniški material in storitve, da se višina 

sredstev zmanjša na raven preteklih let in se 20.000 evrov prerazporedi na postavko 468 Pomoči de minimis 

in druge pomoči za razvoj gospodarstva in podjetništva. 

 

Predlagamo prerazporeditev sredstev iz proračunske postavke 1305 Stroški informiranja, da se višina 

sredstev zmanjša za 30.000 evrov in se jih prerazporedi na postavko 468 Pomoči de minimis in druge pomoči 

za razvoj gospodarstva in podjetništva. 

 

Proračunska postavka 468 Pomoči de minimis in druge pomoči za razvoj gospodarstva in podjetništva po 

sprejetem amandmaju:  

obstoječi predlog : 20.000 evrov 

prerazporejena sredstva po sprejetem amandmaju: 20.000 evrov 

prerazporejena sredstva po sprejetem amandmaju: 30.000 evrov 

Skupaj: 70.000 evrov 

Boštjan Petek je opozoril, da ne razume, od kod se jemljejo sredstva za pisarniški material v višini 20.000 

evrov, ker je vseh sredstev v proračunu za pisarniški material 10.000 evrov. 
Županja je pojasnila, da kar zadeva razpis de-minimis je že bilo veliko povedanega in poznajo njeno stališče. 
20.000 evrov imajo v proračunu za samozaposlitev za malo gospodarstvo. Sredstva v višini 40.000 evrov, ki 
so bila na neki način zlorabljena, so namenili za socialne transfere, v ureditev kraja. Komisija za odpiranje in 
ocenjevanje vlog je že v preteklem mandatu predlagala, da se ta ukrep v prihodnje nadomesti s katerim od 
ostalih ukrepov. 

 

V razpravi so sodelovali. Martin Lesjak, Katja Markač Hrovatin, Uroš Razpet, Bojana Muršič, Ladislav 

Pepelnik, Mihael Kranjčević, Blaž Sternd, Darko Knez, Mihael Hleb Oset, Barbara Jert, Jernej Ajd, Lovro 

Bačun, Marjana Kotnik Poropat, Drago Bolčina,  
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Dodatna pojasnila sta podala županja in Boštjan Petek. 

 

Predsedujoča je dala na glasovanje predlagane amandmaje. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Z 10 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

8. SKLEP: Amandma št. 4 (predlagatelj Jernej Ajd, 2x2-neodvisna lista): 
Predlagam, da se spremeni naslednja postavka: 
18059002 Programi za mladino – 1039 Društvo prijateljev mladine Ruše – 412000 Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam in sicer se zviša za 30.000 EUR. 
 

Postavka 16069002 Nakup zemljišč – 4824 Nakup zemljišč – 420600 Nakup zemljišč se 
zniža za 30.000 EUR. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Soglasno /17 ZA/ je bil sprejet 

9. SKLEP: Amandma št. 5 (predlagateljica županja): 
V splošnem delu proračuna se doda proračunska postavka 74000111 Ministrstvo za 
okolje in prostor – letno gledališče v višini 26.500,00 evrov. 
 
V posebnem delu proračuna se povečajo sredstva na proračunski postavki 
8213/420402 Varovanje kulturne dediščine (v NRP-ju na projektu OB108-19-0002 Letno 
gledališče) za 26.500,00 evrov.  

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Z 8 glasovi ZA in 9 PROTI NI BIL SPREJET 

10. SKLEP: Amandma št. 6 (predlagatelj ZA - združena akcija): 
Predlagamo, da se iz načrtovane proračunske postavke OB108-13-0065 – Nakup 
avtomobila v vrednosti 25.000 evrov črta ter prerazporedi sredstva v višini 25.000 evrov 
na proračunsko postavko OB108-09-0154 Ureditev Matavškove gramoznice.  
Prav tako predlagamo prerazporeditev sredstev iz proračunske postavke 130 Pisarniški 
material in storitve, da se višina sredstev zmanjša na raven preteklih let in se novo 
načrtovanih povišanih stroškov 10.000 evrov prerazporedi na postavko OB108-09-0154 
za Ureditev Matavškove gramoznice. 
 
Proračunska postavka OB108-09-0154 Ureditev Matavškove gramoznice po sprejetem 
amandmaju:  
obstoječi predlog: 15.000 evrov 
prerazporejena sredstva po sprejetem amandmaju: 35.000 evrov 
 
Skupaj: 50.000 evrov 

 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Z 8 glasovi ZA in 9 PROTI NI BIL SPREJET 

11. SKLEP: Amandma št. 7 (predlagatelj ZA - združena akcija): 
Predlagamo prerazporeditev sredstev iz proračunske postavke 130 Pisarniški material 

in storitve, da se višina sredstev zmanjša na raven preteklih let in se 20.000 evrov 

prerazporedi na postavko 468 Pomoči de minimis in druge pomoči za razvoj 

gospodarstva in podjetništva. 

Predlagamo prerazporeditev sredstev iz proračunske postavke 1305 Stroški 

informiranja, da se višina sredstev zmanjša za 30.000 evrov in se jih prerazporedi na 

postavko 468 Pomoči de minimis in druge pomoči za razvoj gospodarstva in 

podjetništva. 
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Proračunska postavka 468 Pomoči de minimis in druge pomoči za razvoj gospodarstva 

in podjetništva po sprejetem amandmaju:  

obstoječi predlog: 20.000 evrov 

prerazporejena sredstva po sprejetem amandmaju: 20.000 evrov 

prerazporejena sredstva po sprejetem amandmaju: 30.000 evrov 

Skupaj: 70.000 evrov 

 

Predsedujoča je v nadaljevanju dala na glasovanje Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2019 v II. 

obravnavi. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Z 10 glasovi ZA in 4 PROTI je bil sprejet 

12. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2019. 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

13. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Ruše za leto 2019. Občinski svet Občine Ruše pooblašča županjo, da sprejme 

letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2019 za 

nepremičnine, ki niso zajete v letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Ruše za leto 2019 do vrednosti 10.000 evrov (brez DDV). 

 

Ugotovljena prisotnost: 17 članov OSOR  

S 13 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

14. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme letni plan razvoja in vzdrževanja občinskih cest za 

proračunsko leto 2019. 

 

Predsedujoča je ob 18.10 predlagala 15 minutni odmor. 

Nadaljevanje seje ob 18.30 uri. 

 

Ob 18.10 je sejo zapustil Uroš Razpet. 

Ob 18.12 je sejo zapustil Martin Lesjak. 

 

Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
Županja je svetnice in svetnike vprašala, ali se strinjajo, da se 8., 10. in 12. točka dnevnega reda (zunanji 
poročevalci) uvrstijo pred ostale točke dnevnega reda. Vsi svetniki so se strinjali s tem predlogom. 

 

AD/8 

DOKUMENT IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA – DIIP REKONSTRUKCIJA PROSTOROV V 

KLETNI ETAŽI OBJEKTA SODNE ULICE 13 ZA POTREBE AMBULANTNIH PROSTOROV RADIOLOGIJE – 

ZA DEJAVNOST CT 

 

Uvodno obrazložitev je podal Marko Turčin /ZD Maribor/. Povedal je, da bi s to investicijo pridobili prostorske 

kapacitete, ki bodo omogočale vzpostavitev dodatnih storitev in s tem posledično večje zadovoljstvo 

uporabnikov teh storitev kakor tudi hitrejše obravnave. Več o sami investiciji je zapisano v priloženem gradivu. 

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 

 

Mihael Kranjčević – predsednik ODD 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlaganim dokumentom in predlaga OSOR, da ga sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje predlagani sklep. 
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Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  

Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 

15. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) – »Rekonstrukcija prostorov v kletni etaži objekta Sodne ulice 13 za potrebe 

ambulantnih prostorov radiologije – za dejavnost CT«. 

 

AD/10 

SOGLASJE K CENI SOCIALNO VARSTVENE STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU V OBČINI RUŠE  

 

Uvodno obrazložitev je podala Nataša Vidovič /Sončni dom/. Povedala je, da se v skladu z metodologijo za 

oblikovanje cen socialno varstvenih storitev se cena storitve pomoč družini na domu usklajuje najmanj enkrat 

letno. Razlog za povišanje ekonomske cene pomoči na domu je ta, da so se dvignile plače v javnem sektorju, 

prav tako je višja premija kolektivnega dodatnega pokojninskega zavarovanja in uskladitev regresa za letni 

dopust. Podrobneje je razloženo v gradivu, ki so ga svetnice in svetniki prejeli. 

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednika delovnega telesa, da poda stališče. 

 

Mihael Kranjčević – predsednik ODD 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagano Soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč 

družini na domu in sprejel dva sklepa, in sicer: 

- 1. Sklep: ODD predlaga OSOR, da to Soglasje k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na 

domu 

- 2. Sklep: ODD predlaga občinski upravi Občine Ruše, da pripravi analizo, in sicer kako lahko pridejo 

do večjega števila uporabnikov z manjšim odsotnim deležem sofinanciranja občine.  

 

V razpravi so sodelovali: Bojana Muršič, Lovro Bačun, Marjana Kotnik Poropat, Barbara Jert, Drago Bolčina, 

Blaž Sternad, Ladislav Pepelnik 

 

Dodatna pojasnila je podala Nataša Vidovič /Sončni dom/. 

 

Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  

S 7 glasovi ZA in 8 PROTI NI BIL SPREJET 

16. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve 

pomoč družini na domu. 

 

AD/7 

POROČILO O IZVEDENIH UKREPIH IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LEK IN NJIHOVIH UČINKIH V OBČINI 

RUŠE ZA LETO 2018 

 

Uvodno obrazložitev je podal Marko Rojs /Energetska agencija za Podravje/. Povedal je, da so v preteklem 

letu nudili svetovanje, ki se je nudilo občanom v prostorih režijskega obrata. Podrobnejše informacije so 

zapisane v gradivu, ki so ga svetnice in svetniki prejeli v gradivu. 

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 

 

Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 

Odbor je gradivo obravnaval. Na odboru so menili, da morajo občane bolj informirati o brezplačnem 

energetskem svetovanju, saj je pomembno, da so občani o tem obveščeni. Odbor predlaga OSOR, da 

predlagano poročilo sprejme, kot je zapisano v gradivu. 

 

Lovro Bačun – član OUP 

Odbor za urejanje prostora je na svoji seji sprejel sklep, da podprejo ta sklep in predlagajo OSOR, da sprejme 

poročilo. 
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Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje predlagani sklep. 

 

Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  

Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 

17. SKLEP: Na podlagi 20. in 21. člena Pravilnika o metodologiji in obveznih vsebinah lokalnih 

energetskih konceptov (Uradni list RS, 74/09, 3/11 in 17/14 – EZ-1) ter 15. in 73. člena 

Statuta Občine Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 23/2018) je Občinski svet 

Občine Ruše, na 4. redni seji, dne 23. 4. 2019, obravnaval in sprejel Poročilo o 

izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK in njihovih učinkih v Občini Ruše za leto 

2018. 

 

AD/5 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA ZA OBSTOJEČO 

KOMUNALNO OPREMO IN MERILIH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA OBMOČJE OBČINE 

RUŠE – PRVA OBRAVNAVA 

 

Zaradi odsotnosti Saša Ajda je uvodno poročilo podal Dušan Lahe /direktor občinske uprave/. Povedal je, da 

se je dopolnil 20. člen odloka, ki definira veljavne oziroma olajšave pri odmeri komunalnega prispevka, in sicer 

se je k obstoječim oprostitvam dodalo tudi znižanje komunalnega prispevka v primerih, ko je investitor mlada 

družina.  

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 

 

Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 

Odbor je predlagani predlog podprl in predlaga OSOR, da ga sprejme. 

 

Katja Markač Hrovatin – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je ta odlok obravnavala in prišla do zaključka, da odlok temelji na dveh 

podzakonskih aktih, ki nista več veljavna. Statutarno pravna komisija je dala pripombo na predlagani odlok in 

do seje občinskega sveta se to ni uskladilo. Predsednica meni, da tega odloka ne morejo sprejeti na seji.  

 

Ladislav Pepelnik je predlagal, da odlok sprejmejo v prvi obravnavi z vsemi pripombami, podanimi v razpravi. 

 

Katja Markač Hrovatin je povedala, da se ne strinja s tem predlogom zaradi tega, ker ne vedo, kaj je dejanska 

zakonska podlaga in ko bo usklajeno z novo zakonodajo ali bo enako oz. identično.  

 

Županja je povedala, da točko Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o programu opremljanja za 

obstoječo komunalno opremo in merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine Ruše – prva 

obravnava umika z dnevnega reda. 

 

AD/6 

ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE RUŠE ZA LETO 2018 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Petek /občinska uprava/. Prisotne svetnice in svetnike je seznanil, da so 

v letu 2018 imeli dva rebalansa, in sicer je bil prvi rebalans zaradi povišanja stroškov zimske službe (stroški 

pluženja) in 27. 9. 2018 je bil drugi rebalans usklajevalne narave. Podrobnejše informacije so zapisane v 

priloženem gradivu. Predlagal je, da sprejmejo oba sklepa, kot sta zapisana. 

 

Ob 19.21 je sejo zapustil Drago Bolčina. 

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 
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Bojana Muršič – predsednica OJF 

Odbor za javne finance je na svoji 2. redni seji obravnaval zaključni račun. Z 2 glasovoma za in 2 proti ni 

sprejel sklepa št. 1., ki se glasi: Občinski svet Občine Ruše sprejme zaključni račun proračuna Občine Ruše 

za leto 2018. S 3 glasovi za in 1 proti, pa je odbor sprejel sklep št. 2, ki se glasi: Občinski svet Občine Ruše 

sprejme poročilo o realizaciji letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2018. 

 

Mihael Kranjčević – predsednik ODD 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval zaključni račun in s 4 glasovi proti ni sprejel predlaganih sklepov.   

 

Ladislav Pepelnik – predsednik OGGJS 

Odbor se je seznanil s predlaganima sklepoma in z 2 glasovoma za in 3 proti ni sprejel 1. sklepa. Soglasno s 

5 glasovi za so sprejeli 2. sklep. 

 

Lovro Bačun – član OUP 

Odbor za urejanje prostora je z 1 glasom za in 3 glasovi proti zavrnil predlagani sklep, da sprejmejo zaključni 

račun Občine Ruše za leto 2018. 

 

Katja Markač Hrovatin – predsednica SPK 

Statutarno pravna komisija je zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 2018 obravnavala v njegovih 

zakonskih okvirjih in predlaga OSOR, da ga sprejme.  

 

V razpravi so sodelovali: Katja Markač Hrovatin, mag. Bojana Muršič, Ladislav Pepelnik, Barbara Jert,  

 

Ob 19.29 je sejo zapustil Mihael Kranjčević. 

 

Dodatna pojasnila so podali: Boštjan Petek, Dušan Lahe, županja in Tanja Kocjan 

 

Ugotovljena prisotnost: 13 članov OSOR  

S 7 glasovi ZA in 6 PROTI je bil sprejet 

18. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme zaključni račun proračuna Občine Ruše za leto 

2018. 

 

Ugotovljena prisotnost: 13 članov OSOR  

Z 9 glasovi ZA in 1 PROTI je bil sprejet 

19. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme poročilo o realizaciji letnega načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Ruše za leto 2018. 

 

AD/7 

PRAVILNIK O UKREPIH NA PODROČJU SOCIALNEGA VARSTVA IN POMOČI DRUŽINI V OBČINI RUŠE  

 

Uvodno obrazložitev je podala Hedvika Potočar /občinska uprava/. Povedala je, da se spremembe pravilnika 

nanašajo na posamezne ukrepe, s katerimi bodo pravilnik uskladili z zakonodajo, hkrati pa posameznikom in 

družinam olajšali uveljavljane pomoči namenjene za: izredne denarne pomoči, prispevka ob rojstvu otroka, 

subvencioniranje prehrane dojenčkov. Podrobneje je opisano v gradivu, ki so ga prejeli. 

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednike delovnih teles, da podajo stališča. 

 

Lovro Bačun – član ODD 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlagani pravilnik in predlaga OSOR, da ga sprejme. 

 

Katja Markač Hrovatin – predsednica SPK 
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Statutarno pravna komisija je obravnavala pravilnik in imeli so določene pomisleke. V uvodni obrazložitvi je 

razlagalka podala odgovore na pomisleke, ki so jih imeli glede pravilnika. Statutarno pravna komisija podpira 

sprejem tega pravilnika.  

Statutarno pravna komisija je sprejela dodaten sklep, da je v prihodnje v skladu s Poslovnikom prisoten tudi 

razlagalec gradiva. 

 

V razpravi je sodelovala Barbara Jert 

 

Ugotovljena prisotnost: 13 članov OSOR  

Z 11 glasovi ZA in 0 PROTI je bil sprejet 

20. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Pravilnik o ukrepih na področju socialnega varstva 

in pomoči družini v Občini Ruše.  

 

AD/9 

LETNI PROGRAM ŠPORTA V OBČINI RUŠE ZA LETO 2019 

 

Uvodno obrazložitev je podala Marjana Blažke /občinska uprava/. Povedala je, da je Letni program športa 

usklajen s športno sfero, usklajen je tudi z novim odlokom, ki so ga sprejeli v letu 2018. Pri razdelitvi sredstev 

za leto 2019 je bila upoštevana realizacija iz leta 2018, zato se je del sredstev iz programa rekreacija starejših 

in programi za invalide prerazporedil na področje prostočasne dejavnosti šoloobveznih otrok in mladine ter na 

program izobraževanja. Podrobneje je opisano v gradivu. 

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala člana delovnega telesa, da poda stališče. 

 

Lovro Bačun – član ODD 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Letni program športa v Občini Ruše za leto 2019 in predlaga 

OSOR, da ga sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje predlagani sklep. 

 

Ugotovljena prisotnost: 12 članov OSOR  

Z 11 glasovi ZA in 1 PROTI je bil sprejet 

21. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Letni program športa v Občini Ruše za leto 2019. 

 

 

AD/11 

SKLEP O FINANCIRANJU POLITIČNIH STRANK V OBČINI RUŠE  

 

Uvodno obrazložitev je podala Olga Malec /občinska uprava/.  

 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predsednico delovnega telesa, da poda stališče. 

 

Bojana Muršič – predsednica OJF 

Odbor za javne finance je obravnaval sklep o financiranju političnih strank in predlaga OSOR, da ga sprejme v 

predlaganem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje predlagani sklep. 

 

Ugotovljena prisotnost: 13 članov OSOR  

Soglasno /13 ZA/ je bil sprejet 

22. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Sklep o financiranju političnih strank v Občini 

Ruše. 
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AD/13 

VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

VPRAŠANJA 

 

Bojana Muršič 

- splav na reki Dravi  

- Ali ima občina Ruše že plovno dovoljenje?  

- Kdaj je bilo pridobljeno, in če ga imajo, potem prosi za kopijo tega?  

- Kdo je sprejel odločitev za izdelavo splava? Koliko ur dela je bilo porabljenega za izdelavo? 

- Kdo ga je izdelal? 

- Ali obstaja dokumentacija? 

- Ali je izdelan v skladu s predpisi, ker gre za javno uporabo? 

- Ali so pridobljena vsa ustrezna dokazila? 

- kdaj se bo začela 2. faza obnove pokopališča? Tlakovanje glavnih poti, ureditev razsvetljave na 

starem delu pokopališča' 

- ali je občina seznanjena z ukinitvijo Dnevnega centra s strani Centra za socialno delo? Kakšne 

ukrepe načrtuje občina? 

- ali novo vodstvo občine razmišlja o novi lokaciji za izvedbo sej občinskega sveta? Na trenutni lokaciji 

ni dostopa za invalide in osebno meni, da bi morali zagotoviti dostop tudi njim. Ob tem pa sprašuje, ali 

bodo nabavljeni konferenčni mikrofoni na mizah? 

- kaj se dogaja z gozdom na Smolniku, pri parkirišču ECOM? 

- prosila, če so lahko odgovori na zastavljena vprašanja in pobude posredovani prej, preden bo 

naslednja seja. 

 

Ob 20.13 je sejo zapustil Ladislav Pepelnik. 

 

Darko Knez 

- vprašanje se nanaša na izbiro ponudnika informiranja, kot svetnik je naslovil 25. 3. 2019 vprašanje na 

občinsko upravo oz. na županjo, na kakšen način je izbira potekala. Na ta odgovor je dobil odgovor, 

da bo prejel vse potrebno. Danes je že več kot 20 dni in tega odgovora še ni prejel. Želel je naslednje 

– zaprosil je za informacijo, na kakšen je bil NET TV izbran kot ponudnik za informiranje in ali je bila 

NET TV edina, pozvana k oddaji ponudbe, oz. ali so bile pozvane tudi ostale medijske hiše. Katere 

storitve so zajete v pogodbi z NET TV in ali je bil objavljen razpis ali javni poziv. 

 

Ob 20.16 je sejo zapustila Silverija Belčič. 

 

POBUDE 

 

Marjana Kotnik Poropat 

- najprej je povedala, da jo je razveselil sklep št. 4. Odbora za urejanje prostora, ki pravi, da odbor 

predlaga, da se pripravi osnutek sprememb in dopolnitev odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki, ki 

bo vse lastnike stanovanjskih objektov na območju občine Ruše zavezal k rednemu odvozu 

odpadkov. Želela je predlagati občini, da poskrbi za to, da vsi stanovalci občine Ruše poskrbijo za to, 

da uredijo komunalni odvoz odpadkov, dogajalo se je, da ljudje iz posamezne hiše nimajo odvoza 

smeti in tudi ne vozijo svojih smeti na deponijo. Kurijo odpadke, med drugim tudi plastiko, in s tem 

zelo onesnažujejo okolje.  

- daje pobudo, sedaj ko se ureja trg v Bistrici ob Dravi, da bi pred vhodom v KD Bistrica ob Dravi (Ulica 

27. decembra) sanirali luknjo, ki je na cestišču,  

- daje pobudo, da občina od investitorjev, ki opravljajo dela na cestišču, le tega sanirajo in vzpostavijo 

stanje, kot je bilo pred posegom. 

 

 



 14 

Blaž Sternad 

- daje pobudo, da se osveži talna prometna signalizacija v Ulici 27. decembra v Bistrici ob Dravi. 

Stanovalci omenjene ulice prosijo, da se zaradi slabe vidljivosti osveži prometna signalizacija na 

asfaltni površini – parkirni prostor ob Domu kulture. 

 

Lovro Bačun 

- daje pobudo za postavitev usmerjevalnih tabel za AED-je. 

- daje pobudo, da se na naslednji seji OSOR predstavi poročilo o delu CEZAM-a za leto 2018 in plan 

dela za leto 2019. 

 

AD/14 

INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 
 
Občinski svetniki so z gradivom prejeli naslednjo pisno informacijo: 

- Letno poročilo o delu Medobčinskega urada za varstvo okolja in ohranjanja narave za leto 2018  

 

Županja je ustno podala naslednje informacije: 

- povedala je, da se je zbralo 540 podpisov peticije za vračilo bankomata v Bistrico ob Dravi. Z 

Novo KBM so se dogovorili za sestanek (6. 5. 2019).  

- na Združenje bank Slovenije so poslali prošnjo za vzpostavitev bankomata. Prav tako so poslali 

prošnjo tudi ostalim bankam, vendar je samo Abanka poslala odgovor, da ne želi postaviti 

bankomata v omenjenem kraju. 

- v zvezi z izgradnjo doma starostnikov v Rušah je imela razgovore s potencialnimi investitorji. 

- glede ureditve trga v Rušah so prav tako že imeli razgovor s projektantom 

- podžupan Andrej Pliberšek se aktivno ukvarja s čiščenjem in odvajanjem odpadnih voda 

 

 

Vse prisotne je povabila na kresovanje v Rušah, ki bo 30. 4. 2019. 
 
 

Seja je bila zaključena ob 20.19. 

 

 

 

Zapisnikarica:         Urška REPOLUSK 

Ksenija Šef         ŽUPANJA 

 


